
P R O T O K Ó Ł   NR 3/2014 

z obrad III sesji  VII kadencji Rady Gminy Kluczewsko  

odbytej w dniu 30 grudnia 2014 roku  

w sali budynku OSP w Dobromierzu  

 

 

            Obrady III sesji Rady Gminy Kluczewsko rozpoczęły się o godzinie 10
00

. Na sesji 

obecni radni wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokółu, Wójt – 

Rafał Pałka, Skarbnik Gminy – Aleksandra Kuzdak, Sekretarz Gminy – Andrzej Jaśkiewicz, 

Dyrektor KUZG – Krzysztof Ławiński, Kierownik GOZ – Piotr Niewęgłowski, Dyrektorzy 

szkół z terenu gminy, sołtysi wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do protokółu.  

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – Mateusz Strychalski, który  po 

powitaniu zebranych  zaproponował przyjęcie następującego porządku obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Informacja Wójta o podjętych działaniach od ostatniej sesji Rady Gminy. 

6. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy na 

lata 2015-2018.  

a) dyskusja nad projektem uchwały, 

b) głosowanie projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy na lata 

2015-2018.  

7. Przedstawienie projektu budżetu na 2015 rok: 

a) odczytanie projektu budżetu gminy na 2015 rok, 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach, 

c) przedstawienie opinii stałych  Komisji Rady Gminy, 

d) stanowisko  Wójta Gminy w sprawie opinii i złożonych wniosków, 

e) dyskusja nad projektem budżetu, 

f) głosowanie projektu  uchwały budżetowej na 2015 rok. 

      8. Przedstawienie projektów uchwał w sprawach: 

a) powołania Rady Społecznej samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej– 

Gminnego Ośrodka Zdrowia w  Kluczewsku, 

b) zmian osobowych w przedstawicielstwie Związku Gmin Ziemi Włoszczowskiej, 

c) powołania doraźnej Komisji Rady Gminy Kluczewsko, 

d) zatwierdzenia planów pracy Rady Gminy oraz stałych Komisji Rady Gminy na okres od 1 

stycznia 2015 roku do 31 grudnia 2015 roku,   

e) ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2014, 

f) zmian w budżecie gminy na 2014 rok, 

g) zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy na lata 2014-2017, 

h) zmiany  uchwały Nr XIII/16/2012 Rady Gminy Kluczewsko z dnia 27 kwietnia 2012 roku 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego terenów eksploatacji złóż piasków „Rzewuszyce” w obrębie wsi 

Rzewuszyce oraz „Rzewuszyce I” w obrębie wsi Rzewuszyce i Kluczewsko na obszarze 

Gminy Kluczewsko. 

       9. Dyskusja. 

10. Podjęcie uchwał wymienionych w pkt 8 porządku obrad. 

11. Interpelacje,  zapytania i wolne wnioski. 

12. Zakończenie sesji.  

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady  Mateusz Strychalski. 



Ad. 2. Przewodniczący Rady stwierdził quorum III sesji – obecnych 15 radnych – 100 %.  

Ad. 3. Protokół  poprzedniej II sesji Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie, bez poprawek. 

Ad. 4.  Porządek obrad został zatwierdzony jednogłośnie.  

Ad. 5. Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy – Rafałowi Pałce, który 

przedstawił informację od ostatniej sesji Rady Gminy, na której prezentowana była 

informacja o podjętych działaniach tj. od  30 września br.  (zał. Nr 3). Informacja została 

przyjęta.   

Ad. 6. Przewodniczący Rady udzielił głosu Pani Skarbnik – Aleksandrze Kuzdak, która 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy na lata 

2015-2018. Pani Skarbnik odczytała  pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Kielcach o przedłożonym  projekcie  uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Gminy na 

lata 2015-2018.    

a) W dyskusji nad przedstawionym projektem uchwały nikt nie zabrał głosu.  

b) Rada przystąpiła do głosowania nad uchwałą w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej gminy na lata 2015-2018. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za 

podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie, 

otrzymała Nr III/11/2014 i stanowi załącznik nr 4. 

Ad. 7. a) Przewodniczący Rady udzielił głosu pani Skarbnik, która przedstawiła projekt 

budżetu gminy na 2015 rok tak po stronie dochodów jak i wydatków.   

Dochody zostały zaplanowane w wysokości 17.800.712,61 zł, natomiast wydatki w 

wysokości 19.000.712,61 zł z tego wydatki majątkowe 4.709.170,11 zł.  Wielkości przyjęte w 

projekcie budżetu stanowią wzrost o 7,19 % w stosunku do projektu budżetu na 2014 rok.  

b) Pani Skarbnik odczytała pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o 

przedłożonym  projekcie  budżetu gminy na 2015 rok.   

c) Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Stałych Komisji Rady Gminy o 

przedstawienie opinii wypracowanych na posiedzeniach komisji dotyczących projektu 

budżetu gminy na 2015 rok.   

- Jako pierwsza głos zabrała Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów i Planowania – Pani 

Bożena Ławińska, która stwierdziła, że Komisja na swoim posiedzeniu  bardzo szczegółowo 

zapoznała się z  projektem budżetu na 2015 rok i stwierdza, że będą realizowane zadania 

bieżące jak również majątkowe za kwotę ok. 4,7 mln zł. Zarezerwowano 3 mln zł na 

przebudowę oczyszczalni ścieków w Dobromierzu, na budowę kanalizacji w Bobrownikach 

oraz na opracowanie dokumentacji pod budowy kanalizacji sanitarnej. Zostały 

zagwarantowane środki na przebudowę drogi powiatowej, wydzielone zostały środki w 

wysokości 303 tyś. zł na fundusz sołecki.  

W związku z powyższym Komisja Finansów opiniuje pozytywnie projekt budżetu na 2015 

rok i stwierdza, że jest on bezpieczny, zapewnia dalszy rozwój gminy i wnosi o jego 

uchwalenie w wersji zaproponowanej przez Wójta.    

- Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty – Barański Piotr. Komisja po 

szczegółowym zapoznaniu się z projektem budżetu na 2015 rok opiniuje go pozytywnie. 

Niepokoi Komisję corocznie zmniejszająca się subwencja oświatowa.    

Komisja Oświaty wnosi o uchwalenie budżetu w wersji zaproponowanej.  

- Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Karol Glanda, który stwierdził, 

że budżet na posiedzeniu został poddany wnikliwej analizie, w wyniku której Komisja 

Rewizyjna nie wnosi żadnych uwag i wnosi o uchwalenie w wersji zaproponowanej przez 

Wójta.  

- Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Eugeniusz Lipiński, który 

stwierdził, że Komisja nie wnosi żadnych zastrzeżeń do projektu budżetu na 2015 rok i 

opiniuje go pozytywnie.  



d) Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy, który przedstawił stanowisko 

dotyczące projektu budżetu na 2015 rok (załącznik nr 5). W budżecie zabezpieczono środki 

finansowe na wieloletnie przedsięwzięcia w kwocie 4.296.531,11 zł z przeznaczeniem na: 

opracowanie dokumentacji i budowę kanalizacji w miejscowościach: Bobrowniki 

1.099.700,00 tyś. zł, Bobrowska Wola-Kolonia Bobrowska Wola-Miedziana Góra 40.000 zł, 

oraz Ciemiętniki 60.000 zł, opracowanie dokumentacji i budowę wodociągu w Bobrownikach 

90.000 zł, przebudowę z rozbudową oczyszczalni ścieków w Dobromierzu 2.964.398,21 zł, 

na budowę systemu informacji przestrzennej województwa świętokrzyskiego „e-

świętokrzyskie” 42.436,90 zł,  wyodrębniono kwotę 303.865,45  zł na wydatki w ramach 

funduszu sołeckiego. Zabezpieczono  dotację dla Starostwa Powiatowego na przebudowę 

drogi powiatowej w kwocie 240 tyś. zł. Zabezpieczono środki na remonty dróg gminnych 

tłuczniowych i asfaltowych oraz  asfaltowanie w kwocie 219.934,41 zł.  

Przedstawiony projekt budżetu jest realny do wykonania zapewnia dalszy rozwój 

gminy, posiada wszystkie niezbędne wymagane prawem załączniki i został pozytywnie 

zaopiniowany przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Kielcach.  

W związku z powyższym Wójt wnosi do Wysokiej Rady o uchwalenie budżetu gminy 

na 2015 rok  w zaproponowanej wersji.  

e)  W dyskusji nad projektem budżetu  głos zabrał radny Pawlik Henryk, który na początek 

zwrócił się do Sekretarza o odczytanie protokołu Komisji Opiniującej wnioski w ramach 

funduszu sołeckiego, ponieważ nie wiemy jakie potrzeby zgłosiły poszczególne sołectwa.   

Sekretarz Gminy odczytał protokół komisji z weryfikacji wniosków złożonych z każdego 

sołectwa w ramach funduszu sołeckiego. 

Radny odniósł się do przedstawionego protokołu i zapytał dlaczego w budżecie na fundusz 

sołecki zostało zaplanowane 303 tyś. zł, przy czym  na wydatki inwestycyjne tylko 116 tyś. 

zł. Czy remont krzyża można uznać za konieczny? Radny zwracał się do Urzędu z 

zapytaniem o możliwość remontu kapliczki w Bobrownikach i uzyskał odpowiedź, że nie 

można w ramach funduszu sołeckiego jej remontować, natomiast w innym sołectwie planuje 

się remont krzyża. Należy się mocno zastanowić na co wydajemy pieniądze z budżetu, na 

rzeczy małe i drobne, a na poważne inwestycje będziemy zaciągać pożyczkę. I tak w 

listopadzie nie było kredytu w  styczniu już będzie. Jak tak dalej pójdzie do końca kadencji 

wszystkie straże będą miały zakupione samochody – tylko kto je będzie utrzymywał. Coraz 

więcej dokładamy do oświaty, a na terenie gminy krążą plotki o zamknięciu szkoły w 

Komornikach i oby to były tylko plotki. Niestety tak mało na drogi jeszcze nigdy nie było 

zaplanowanych pieniędzy, natomiast pozytywny jest plan dofinansowania przebudowy dróg 

powiatowych.  

- Radny Lipiński Eugeniusz odniósł się do przedmówcy i stwierdził, że jeżeli można 

przeznaczyć środki z funduszu sołeckiego na odnowienie krzyża to dlaczego nie. Radny 

wyjaśnił również, że przed objęciem w poprzedniej kadencji Wójta budżet gminy wynosił 12 

mln zł, a obecnie budżet ma 17 mln zł, wtedy też  Gmina miała kredyt i został spłacony to 

teraz nie miejmy obaw też spłacimy.  

- Wiceprzewodniczący  Barański Piotr, który wyjaśnił, że obecnie nie było żadnej dyskusji 

ani rozmów na temat likwidacji szkoły w Komornikach. 

Wiceprzewodnicząca Ławińska Bożena stwierdziła, że słusznie, że gmina korzysta z 

funduszu sołeckiego, ponieważ po wykorzystaniu środku gmina otrzymuje z budżetu państwa 

zwrot do 40 % wydanych pieniędzy.  

- Radny Pawlik chce tylko wyjaśnienia dlaczego remont krzyża wpisuje się do funduszu 

sołeckiego a remont kapliczki nie.  

- Radny Łoszek skwitował wypowiedzi na temat funduszu sołeckiego, aby nie robić burzy 

wokół tematu tylko spróbować realizować potrzeby poszczególnych sołectw.  



- Wójt podsumowując dyskusję powiedział, że w trakcie kadencji zostało pozyskanych 580 

tyś. zł  środków z zewnątrz i to jest o wiele więcej niż w poprzednich kadencjach.  

f) Rada przystąpiła do głosowania nad uchwałą w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2015 

rok. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 

przy 1 głosie wstrzymującym się.  Uchwała otrzymała Nr III/12/2014 i stanowi załącznik nr 

6. 

Ad.8. Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Sekretarzowi Gminy,  który przedstawił projekty 

uchwał w następujących sprawach: 

a) Powołania Rady Społecznej samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej– 

Gminnego Ośrodka Zdrowia w  Kluczewsku. Zgodnie z art. 48 ust. 5 i ust. 6 ustawy z 

dnia 15 kwietnia 2011 roku o działalności leczniczej przy publicznym zakładzie opieki 

zdrowotnej działa Rada Społeczna, której ustawy składa się z przewodniczącego rady, 

którym jest Wójt Gminy oraz członków w osobach przedstawiciela Wojewody oraz 

osób wskazanych przez Radę Gminy. Zgodnie ze statutem Gminnego Ośrodka 

Zdrowia w Kluczewsku osobami wskazanymi przez Radę Gminy jest pięciu 

przedstawicieli ludności objętej świadczeniami zdrowotnymi. Kadencja Rady 

Społecznej trwa cztery lata i rozpoczyna się z dniem wejścia w życie uchwały 

powołującej skład osobowy Rady Społecznej.  

b) Zmian osobowych w przedstawicielstwie Związku Gmin Ziemi Włoszczowskiej. 

Zgodnie z art. 70 ust. 1 ustawy  z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym  

oraz § 13 ust. 1 Statutu Związku Gmin Ziemi Włoszczowskiej w skład Zgromadzenia 

Związku wchodzą Wójtowie Gmin uczestniczących w związku. Ponadto zgodnie § 13 

ust. 2 Statutu w skład Zgromadzenia wchodzą dodatkowi przedstawiciele wskazani 

przez Radę Gminy w ilości 2 osób. Uchwałą Nr III/16/2010 Rady Gminy z dnia 30 

grudnia 2010 roku jako przedstawiciele Gminy Kluczewsko w Zgromadzeniu 

Związku Gmin Ziemi Włoszczowskiej zostali wskazani Pan Popczyk- Fiecek Wanda 

oraz Pan Fornal Zbigniew. Ponieważ dobiegła końca kadencja Rady Gminy 2010-

2014 Związek Gmin Ziemi Włoszczowskiej wystąpił o podjęcie uchwały w sprawie 

zmian osobowych w przedstawicielstwie Związku i proponuje się jako przedstawicieli 

radnych Strychalskiego Mateusza oraz Miszczaka Jana.  

c) Powołania doraźnej Komisji Rady Gminy Kluczewsko. Zgodnie z art. 21 ust. 1 ustawy 

z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym Rada Gminy może powoływać 

stałe i doraźne komisje do określonych zadań ustalając przedmiot działania oraz skład 

osobowy. Ponieważ zachodzi potrzeba skomunalizowania mienia komunalnego 

będącego w użytkowaniu Gminy a stanowiącego własność Skarbu Państwa zachodzi 

potrzeba powołania Komisji Inwentaryzacyjnej do sporządzenia spisów 

inwentaryzacyjnych mienia, o które należy wystąpić do Wojewody Świętokrzyskiego 

z wnioskiem o przekazanie gminie. Proponuje się aby do komisji powołać radnych: 

Ławińską Bożenę, Łączka Jarosława, Barańskiego Piotra oraz Lipińskiego 

Eugeniusza, a na Przewodniczącego proponuje się radną Ławińską Bożenę.  

d) Zatwierdzenia planów pracy Rady Gminy i stałych Komisji Rady Gminy Kluczewsko 

na 2015 rok. Zgodnie z art. 21 ustawy o samorządzie gminnym Rada Gminy powołuje  

komisje, które przedkładają jej roczne plany pracy. W planach pracy zostały 

uwzględnione tematy, które zgodnie z ustawami powinny być podejmowane przez 

Rady tj. uchwalanie budżetu i uchwał okołobudżetowych, ocena realizacji budżetu za  

rok oraz za I półrocze, ocena działalności jednostek organizacyjnych, bezpieczeństwa 

publicznego i ochrony p.pożarowej jak również proponowane zmiany budżetowe 

e) Zmiany  uchwały Nr XIII/16/2012 Rady Gminy Kluczewsko z dnia 27 kwietnia 2012 

roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego terenów eksploatacji złóż piasków „Rzewuszyce” 



w obrębie wsi Rzewuszyce oraz „Rzewuszyce I” w obrębie wsi Rzewuszyce i 

Kluczewsko na obszarze Gminy Kluczewsko. Rada Gminy Kluczewsko  podjęła 

uchwałę   Nr XIII/16/2012  dnia 27 kwietnia 2012r w związku ze zgłoszonym przez 

Inwestora wnioskiem  o planowanej eksploatacji złóż piasku „Rzewuszyce” i 

„Rzewuszyce 1 ”. W załączniku graficznym nr 2  do uchwały o przystąpieniu, część 

terenu górniczego i obszaru górniczego  złoża „Rzewuszyce 1 ” wyznaczonego 

koncesją znalazła się poza terenem objętym planem. Z tego względu należało zmienić 

załącznik graficzny nr 2 do uchwały, tak aby cały teren górniczy ustalony koncesją 

znalazł się w granicach opracowania mpzp. Jest to zgodne z  Rozstrzygnięciem  

Nadzorczym Wojewody znak: IN-III.4130.49.2014. Z tego względu podjęcie 

przedmiotowej uchwały stało się konieczne. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu pani Skarbnik, która przedstawiła projekty 

uchwał w następujących sprawach: 

d) Ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2014. 

Ustalono wykaz wydatków majątkowych w kwocie 486.256,13 zł przeznaczonych na 

realizację zadań inwestycyjnych rozpoczętych w roku 2014 z terminem realizacji do 30 

czerwca 2015 roku. 

           e) Zmian w budżecie gminy na 2014 rok.  Proponuje się zwiększyć dochody i wydatki 

budżetowe o kwotę 36.030,00  zł., oraz dokonać zmiany załączników nr 3, 4 i 5.   

          f) Zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kluczewsko na lata 2014 – 

2017. W celu prawidłowej realizacji budżetu gminy przy proponowanych zmianach w 

budżecie gminy należy również dokonać zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy. 

Ad. 9. W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Ad. 10. Rada przystąpiła do głosowania:  

a) W głosowaniu nad uchwałą w sprawie powołania Rady Społecznej samodzielnego 

publicznego zakładu opieki zdrowotnej– Gminnego Ośrodka Zdrowia w  Kluczewsku 

-  udział wzięło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr III/13/2014 i stanowi załącznik nr 7.  

b) W głosowaniu nad uchwałą w sprawie zmian osobowych w przedstawicielstwie 

Związku Gmin Ziemi Włoszczowskiej -  udział wzięło 15 radnych. Za podjęciem 

uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr 

III/14/2014 i stanowi załącznik nr 8.  

c) W głosowaniu nad uchwałą w sprawie w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady 

Gminy Kluczewsko -  udział wzięło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 

radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr III/15/2014 i stanowi 

załącznik nr 9.  

d) W głosowaniu nad uchwałą w sprawie zatwierdzenia planów pracy Rady Gminy oraz 

stałych komisji Rady Gminy Kluczewsko na okres od 1 stycznia 2015 roku do 31 

grudnia 2015 roku - udział wzięło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 

radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr III/16/2014 i stanowi 

załącznik nr10.  

e) W głosowaniu nad uchwałą w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z 

upływem roku budżetowego 2014  – udział wzięło 15 radnych. Za podjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr 

III/17/2014 i stanowi załącznik nr 11. 

f) W głosowaniu nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok – udział 

wzięło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr III/18/2014 i stanowi załącznik nr 12.  

g) W głosowaniu nad uchwałą w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Kluczewsko na lata 2014-2017 – udział wzięło 15 radnych. Za podjęciem 



uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr 

III/19/2014 i stanowi załącznik nr 13.  

h) W głosowaniu nad uchwałą w sprawie zmiany  uchwały Nr XIII/16/2012 Rady Gminy 

Kluczewsko z dnia 27 kwietnia 2012 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego terenów eksploatacji złóż 

piasków „Rzewuszyce” w obrębie wsi Rzewuszyce oraz „Rzewuszyce I” w obrębie 

wsi Rzewuszyce i Kluczewsko na obszarze Gminy Kluczewsko - udział wzięło 15 

radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie, otrzymała Nr III/20/2014 i stanowi załącznik nr14. 

Przewodniczący Rady Mateusz Strychalski pogratulował Wójtowi Gminy przyjęcia 

uchwały budżetowej i życzył pełnej jego realizacji, a zebrani nagrodzili Wójta brawami.  

Wójt Gminy – Rafał Pałka podziękował wysokiej Radzie za przyjęcie budżetu w wersji 

zaproponowanej. Złożył podziękowanie radnym, sołtysom oraz pracownikom Urzędu Gminy 

za pomoc i wsparcie w realizacji budżetu, jak również za krytyczne uwagi kierowane pod 

adresem Wójta, które są traktowane jako wskazówki do dalszej pracy.    

Ad. 11. W interpelacjach zapytaniach i wolnych wnioskach głos zabrali: 

- Wiceprzewodniczący rady Powiatu – Jacek Zięba poinformował zebranych, że będzie 

realizowany ciąg dalszy drogi powiatowej Stanowiska – Piaski oraz będzie budowany 

odcinek drogi z Włoszczowy - ulica Młynarska do wiaduktu. W związku z czym będą 

utrudnienia, ograniczenia oraz objazdy dla samochodów ciężarowych. Przebudowa 

rozpocznie się po uzgodnieniu z firmą przebudowującą wiadukt kolejowy w Koziej Wsi, ze 

względu na kierowane objazdy samochodów ciężarowych przez Oleszno, aby inwestycje nie 

były w jednym czasie. 

- Radny Pawlik Henryk zwrócił się do Wójta z zapytaniem, kiedy ruszy budowa kanalizacji w 

Bobrownikach oraz czy kiedykolwiek będzie budowany chodnik w Stanowiskach, ponieważ 

zostały wykopane przy drodze głębokie rowy, które utrudnią budowę chodnika.  

- Wójt wyjaśnił, że odpowiedź dla radnego zostanie przesłana na piśmie.  

 Na zakończenie Przewodniczący Rady  złożył wszystkim zebranym  najlepsze 

życzenia z okazji  Nowego Roku 2015, a wszyscy zebrani  połamali się opłatkiem.   

Ad. 12. W związku z wyczerpaniem tematów Przewodniczący Rady ogłosił zakończenie sesji 

w dniu 30 grudnia 2014  roku. Zakończenie sesji nastąpiło o godzinie 12
00

.  

Przewodniczący Rady zaprosił do wysłuchania kolęd  w wykonaniu uczniów z 

Zespołu Przedszkolno-Szkolnego w Dobromierzu.  

Przewodniczący Rady wyraził słowa podziękowania dla uczniów za wykonanie 

pięknych kolęd i uświetnienie sesji Rady Gminy swoim występem a szczególne 

podziękowania skierował dla Pani  Edyty Delczyk-Wasela, która przygotowała ten występ.    

Po wysłuchaniu kolęd nagrodzonych gromkimi brawami Wójt wraz z Przewodniczącym Rady 

zaprosili zebranych na wspólny obiad.  

 

 Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

PROTOKOLANT:       PRZEWODNICZĄCY RADY: 
 


